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 פ ר ו ט ו ק ו ל

ערב טוב לכולם, ערב טוב לחברי מועצת העיר, ערב טוב לתושבים שצופים בנו מהבית.  שמואל בוקסר:

 . 2/23פותח את ישיבת המועצה 

, פתחנו את האירועים, לפנינו חודש עמוס באירועים, אירועי פורים 140אירועי  - עדכונים קצריםמספר 

לנוער, הפנינג בוקר חגיגי ומופע ערב במתחם חדש שאנחנו מקימים בימים אלו בפארק המדע. היום 

כמעט סיימנו לשים עליו את האספלט הגרוס. בפארק המדע, שהוא נגיש לכל תושבי העיר. אני מזמין 

ם להגיע, לקחת חלק בחגיגה המקומית. אירועים נוספים לבני הנוער ואירועים של את כל התושבי

. התערוכה מוקירה את 23.3-תנועות הנוער. אירועי יום האישה, תערוכת נשים לאורך שנים תיפתח ב

נשים להתפתחותה ושגשוגה של העיר. מופע מרכזי שהתאמנו לתושבות העיר.  14פועלן ותרומתן של 

נס ציונה על שם יורם  מרוץרחת את נורית גלרון. השנה המופע רק לתושבות נס ציונה. יובל דיין מא

. המרוץ קיבל תו תקן מטעם האיגוד ותתקיים מדידה מדויקת של מסלול 24.3.2023-צ'וצ'ו גלבוע ב

המרוץ על ידי מודד מוסמך. מרוץ חגיגי במיוחד ועוד הפתעות מצפות לנו. יש שירת המונים ביום 

 הטובים, פתוח לכל התושבים אשר רוצים להשתתף. המעשים 

 ראש העיר אולי עדכון קצר בנושא של השביתות? נאור ירושלמי:

השביתה הייתה במערך החינוך חלקית ליום אחד, ביום חמישי. היום הייתה צודק.  שמואל בוקסר:

והשכר שלהן, הפגנה של השלטון המקומי בירושלים, שביתה הייתה קודם כל בגלל בעיית הסייעות 

הבעיה נפתרה אבל עדיין זה חלק קטן מהבעיות שיש לנו. השלטון המרכזי שכח למעשה שאנחנו אלה 

 שסוחבים על כתפינו את רוב הפעילות היום במדינה.

 לא רק את זה הוא שכח אבל אוקיי. פנינה זיו:

קשור לשלטון בואו אנחנו לא נכניס פוליטיקה פה אני מבקש. אני מדבר רק מה ש שמואל בוקסר:

המקומי כמו מענקי איזון לרשויות החלשות, כמו הרעיון לקחת מהרשויות החזקות כסף כדי לסבסד 

 -דירות ברשויות חלשות

 לא הבנתי מה? להוציא כסף מהרשות? שמואל מזרחי:

 רשויות שיש להן עודף בתקציבים לקחת ולהעביר לרשויות החלשות. בחוק ההסדרים. שמואל בוקסר:

 זה עבר כבר? רחי:שמואל מז
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זה עבר אישור ממשלה, מרכז השלטון המקומי החליט ביום חמישי יש לנו ישיבת  שמואל בוקסר:

חירום ואז יוחלט על המשך הצעדים. ובמקביל דרך אגב יש עיצומים של ארגון המורים בתיכונים, 

עדיין לא בגדר בינתיים זה ברמה של עיצומים, הם אומרים שכבר שנה לא נחתם איתם הסכם אבל זה 

של השבתה. בוא נקווה שהכול יתעשת ויחזור למקומו אבל אנחנו פה, נקווה שלא נצטרך. היום גם לא 

הייתה קבלת קהל ולא מענה טלפוני בעירייה במסגרת העיצומים של השלטון המקומי. ממחר אין, עד 

וד. חסר לנו למשל מה תהיה ההחלטה. אחת הבעיות הגדולות זה פשוט כיתות לימ, נראה יום חמישי

כיתות  7,000כיתות בבן יהודה, יש לנו הכול מאושר מוכן ברגע האחרון לא נתנו לנו את התקציב. יש  6

 כיתות, יש ישובים שלמים שחיים בקרוואנים כבר לא מעט שנים. 7,000חסרות במדינה. 

 עד יום שני בינתיים? בעיצומים אנחנו ממשיכים שולמית מנדלמן כהן:

 לא בינתיים לא, זה הסתיים. ביום חמישי יחליטו אם ימשיכו. עד כאן העדכונים.  סר:שמואל בוק
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 אישור פתיחה ושינוי תב"רים. - 1 סעיף מס'

תקציב   שם תבר
   ₪באלפי 

מימון 
קרנות 

 הפיתוח

מימון 
 אחר

מקור מימון 
 אחר

 הערות 

משרד    104  196  300 שיפוץ יד לבנים
 הביטחון 

  

        5,000  5,000 מוסדות חינוךשיפוץ ושדרוג 

        280  280 שיפוץ ושדרוג נחלת ראובן

שיפוץ ושדרוג מבנה בית 
 הפנאי והנגשתו

205  205        

        1,000  1,000 שיפוץ ושדרוג מתקני ספורט

נס הקמת מרכז קהילתי 
 דרום -ציונה 

12,000  12,000     

 

תאריך 
 מליאה  

מס' 
 תב"ר 

סכום   תברשם 
מאושר 
)באלפי 

₪ ) 

ביצוע 
 מעודכן

הגדלה 
מבוקשת 

 ₪)אלפי 
) 

סכום 
לאחר 

הגדלה 
)אלפי 

₪ ) 

שינוי 
מימון 

קרנות 
 הפיתוח

מימון 
 אחר

מקור 
מימון 

 אחר

 הערות

 
24.1.23  

שיפוץ   1581
ושיקום 

תשתיות 
ומתקנים 

בבריכת נס 
 גלים  

תיקון       123 358 123    235
 טעות 

 
20.9.22  

הנגשת   1569
 מדרכות 

200  201 300 500 300        

אלף  104תב"ר ראשון זה שיפוץ יד לבנים אנחנו קיבלנו הרשאה ממשרד הביטחון בסך  ערן לבב:

מקרנות הרשות ונעשה שיפוץ במבנה יד לבנים. התב"ר הבא  ש"ח אלף  196, מעליהם נשלים ש"ח

 כמו שאתם יודעים בשנים קודמות היינו פותחים במיליון ש"ח מיליון  5הוא שיפוץ ושדרוג מוסדות חינוך, 

, השנה אנחנו רוצים לתת מראש מסגרת כאשר את נושא ומגדילים מספר פעמים בהתאם לצורך

החלוקה בין בתי הספר ומה מבוצע זה מנוהל כמו בשנים קודמות בטבלה, מי שמנהלת את זה השנה 

 ה זה יעבור לוועדת כספים לעדכון. . כאשר תהיה לנו רשיממנהלת אגף החינוך וז

מקרנות המועצה, מדובר על שיפוץ הבאר,  ש"ח אלף  280התב"ר הבא זה שיפור ושדרוג נחלת ראובן 

 בקושי. 300אורחים במקום  500תאורה, והרחבת המשטח כך שיהיה אפשר להכיל שם עד 

 מה עם דרכי הגישה לשם? רביב ורניק:
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גישה לא עוברת בשטח שלנו. אבל אנחנו ננסה עם בעלי הקרקע להעביר גריידר הדרך  שמואל בוקסר:

 . השטח לא בבעלות העירייהוליישר את זה. 

 .כן אבל אם הם מעכבים את הבנייה פנינה זיו:

 אנחנו צריכים רשות כי זה שטח פרטי., אני הולך לבקש מהם שמואל בוקסר:

 -אני בכל זאת למרות שלא הרבה כסף מוקדש לזה אבל לשים תקציב להנגשה מכביש ויצמן פנינה זיו:

 תקשיב.

 בוויצמן? שמואל בוקסר:

 מוויצמן, הרחוב הראשי. פנינה זיו:

 היה כביש שמה. אין שום אפשרות לעשות כניסה מרחוב ויצמן.יממש לא.  לא  שמואל בוקסר:

 יש אפשרות גישה רגלית לא? רמי סקליטר:

 רגלית יש.  שמואל בוקסר:

מקרנות המועצה,  ש"ח אלף  205הסעיף הבא זה שיפוץ ושדרוג מבנה בית הפנאי והנגשתו  ערן לבב:

 מדובר על הנגשה של המבנה, החלפת הכיסאות וכדומה.

 מקרנות המועצה. ש"ח התב"ר הבא זה שיפוץ ושדרוג מתקני ספורט מיליון 

 זה גם למתקנים בחוץ? שחר רובין:

 כן. מגרשי ספורט ואולמות ספורט.  לבב: ערן

 בטירת שלום? מגרש האימוניםשאלה, האם מתוכנן שיפוץ של  רביב ורניק:

 .כדורגל יש לנו תוכנית כזאת, בינתיים סידרנו שם את התאורהלמגרש ה שמואל בוקסר:

 כי אני יודע שיש שם הרבה בני נוער וזה דבר חשוב. רביב ורניק:

 קרקע.בעלות על האנחנו בודקים את זה כי יש שם בעיה קצת עם ה שמואל בוקסר:

 אני חושב שחשוב מאוד. רביב ורניק:
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האחרון  התב"ר ערן לבב:להסדיר את נושא הבעלות התוכנית מוכנה, אנחנו צריכים  ,כן שמואל בוקסר:

 . ש"ח מיליון  12זה הקמת מרכז קהילתי נס ציונה דרום בסך 

 יבה.* אליהו לוי הצטרף ליש

כשאנחנו מסתכלים על כל דרום נס ציונה זה הוואלי, טירת שלום חדשה, ישנה, וכפר  שמואל בוקסר:

אהרון. למעשה המקום היחיד שיש לנוער, קהילה זה כי אין מרכז בוואלי שהוא למעשה היה דירה 

ת ן, זה פרויקט שאנחנו עובדים עליו שנה. ואנחנו הצלחנו באמת לזרז א"לדוגמא של דלק נדל

דונם שם,  7התהליכים, ויש לנו שטח מעל הכיכר הגדולה של הוואלי, ברחוב סעדיה נחום, יש לנו 

 1,200, ש"ח מיליון  12ואנחנו הולכים לבנות שמה מרכז קהילתי לכל דרום נס ציונה. פרויקט גדול, 

זרח מטרים מרובע, אתם רואים את זה, אתם רואים בתמונה השמאלית כשמסתכלים אל מ 1,500עד 

 למערב, זה מרחוב התאנה לכיוון בריכת המים, שם בקצה מצד שמאל צריכה להיות בריכת המים.

 זה יהיה לדתיים ראש העיר? אליהו לוי:

פה גם חדרי חוגים, גם  ויהייהיה לכולם. לכולם. לכולם. לכל עם ישראל אנחנו בונים.  שמואל בוקסר:

 ולצופים. ספרייה, גם חדרים לפעילות ומבנה לתנועות נוער

 הצופים יהיו שם? שחר רובין:

 שלוחת דרום של שבט סהר.  שמואל בוקסר:

 זה ויצאו ממליבו? שחר רובין:

ש עוד יילדים.  000,1חדשה. שבט סהר אם אתה לא יודע יש כבר , לא. שלוחה נוספת שמואל בוקסר:

 שבט איתן.

 וכמה בשבט איתן? שחר רובין:

 כמעט. 700-בערך כ שמואל בוקסר:

 .500 שחר רובין:

. אנחנו מדברים על שבט סהר, ושבט סהר זה נעשה לו שלוחה כי אלה 500לא זה לא  שמואל בוקסר:

שהולכים לצופים מהוואלי וטירת שלום באים לשבט סהר, אין שום סיבה שהם ילכו, חוץ מזה אין סיבה 

ום קטן במתכונת של אשכול שלא יהיה. זה שלב א'. שלב ב' כשירווח יש פה מקום, מתוכנן פה אודיטורי
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פיס, וזה מתוכנן לקומה שנייה כשיבנו בנס ציונה פעם ויצטרכו נוכל לבנות פה קומה שנייה. אם יהיה 

 צורך. 

 בסוף זה צופים. זה לא תנועות נוער אלא תנועת נוער. כששאלתי אמרתם תנועות. פנינה זיו:

כשיהיה ייעוד ספציפי בעניין ספציפי אמרתי תנועות ואני אומר עוד פעם תנועות.  שמואל בוקסר:

 לצופים.

נוער. יכול להיות גם לפעילות של לל ומקום יהיה כן אבל בסמוך לחלק של הצופים  דפנה קירו כהן:

 שזה יהיה תנועת נוער, יכול להיות מועדון נוער, אבל זה לא רק הצופים.

 לפעילות? ? שיהיה להם מקוםמבנהאנחנו מכשירים את השטח מסביב ל שחר רובין:

 מטרים. 1,500על נות בלדונם השטח. אנחנו הולכים  7בוודאי. זה  שמואל בוקסר:

 בשטח האחורי שיהיה להם שטח ליד. עמוס לוגסי:

בוודאי. זה מגיע עד החצר של המקווה. זה לעדכון. שאלות על זה? אוקיי, הלאה, סעיף  שמואל בוקסר:

 הבא.

אז תב"ר ראשון אישרנו אותו במליאה האחרונה, עקב טעות דפוס שלי  השינויים בתב"ר ערן לבב:

 . ש"חא 358על שיפוץ ושיקום הבריכה, זה צריך להיות  ש"ח אלף  235אישרנו אותו על 

, בפועל ניצלו ש"חא 200, הנגשת מדרכות על 2022אושר בספטמבר  1569התב"ר השני זה תב"ר 

 ש"חא 300-דרכות ומעברי חצייה, מבקשים להגדיל אותו בויש עוד צורך להנגיש מ סכוםכבר את כל ה

 לחצי מיליון, כל זה מקרנות הרשות.

 שאלות? שמואל בוקסר:

 כן לי יש שאלה בבקשה. מה כולל השיפוץ לבריכה? יש לזה השמשה של פעילות בחורף? רביב ורניק:

ל הצנרת הלכה, כי של המים כנון הסידברים. אחד, כל המערכת  2לא. הבריכה זה  שמואל בוקסר:

 17זה  2005לא נגעו בה מאז שהקימו את הבריכה. מישהו זוכר מתי הקימו את הבריכה הזאת? 

שנים. אז כל המערכת דולפת, אז צריך להחליף את כולה וגם יש שם היה שטח לא קטן שהוא לא היה 

של הצללות  וגם החלפה אנחנו מחליפים. דשאדונם  2-ונגיש. כל השיפוע, חלק אנחנו מרצפים, 

 ומתקנים.
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 שמשיות, הצללה. חדשים,הגיע הזמן גם לשים כיסאות  שחר רובין:

 מדרכות לבתי הכנסת? הנגשה לבתי הכנסת? הבטחתם, קיימתם? לא קיימתם.המה עם  אליהו לוי:

רגע אני אסביר. מדובר פה על הנגשת מעברי חצייה שלא הותאמו לעיוורים, וגם בגובה  רמי סקליטר:

אז הגיעו עוד פניות ולכן אנחנו מבקשים להגדיל  ,ל הורים. בגלל שהייתה הודעה פורמליתלעגלות ש

את התב"ר כי יש עוד אזורים כמו בחושן, גם מקומות חדשים שבנינו, ואנחנו נגמור את זה. אתה מדבר 

 .ארבע פגישות בנושא הקצאת מקומות חנייה והנגשה-על הבקשה שלך מלפני שלוש

ני שלוש שנים, אנחנו רוצים לגמור את זה. מלפני הבחירות. מגיע להם גם לא? זה מלפ אליהו לוי:

 דתיים משלמים מיסים. מגיע להם.

 .אין קשר לדתיים. הפרויקט של ההנגשה עדיין בעבודה רמי סקליטר:

 אז תגדיל את התב"ר עכשיו ותביא גם אותם. אליהו לוי:

אלי אני צריך להסביר. אתה רוצה שאני אסביר לך או שאתה לא רוצה שאני אסביר לך?  רמי סקליטר:

 אני מוכן להסביר.

 תסביר לי ואתה יודע שאני אוהב אותך ומכבד אותך. אליהו לוי:

אז אני אסביר לך שזה בעבודת מטה עכשיו בשפ"ע למפות את כל בתי הכנסת. כל נושא  רמי סקליטר:

המנכ"לית בסוף מרץ, העבודה הזו תוגש אליה ולפי זה תהיה החלטה.  ההנגשה, יש פגישה אצל

מסתכלים על כל בתי הכנסת בעיר, כולל אלה של העמותות, בתי כנסת בראשות העירייה וכן הלאה 

וגם הפרטיים. על הכול אנחנו מסתכלים. אני רוצה להגיד במאמר מוסגר שלשים חנייה מונגשת נכים 

בעיה כי זה המרחב הציבורי. זה גוזל ולכן אנחנו מסתכלים  וזבו הרבה  ליד בית כנסת שלא משתמשים

ו זעל כל אחד באופן פרטני. אני מבטיח לך שעד פסח תהיה תוכנית מדויקת לכל בתי הכנסת בעיר, 

 התוכנית.

קודם כל אני יודע שאתה רציני ושתעשה את זה, אבל אני אומר דבר אחד. הנגשה של בתי  אליהו לוי:

 -שים יוכלו להיכנסכנסת שאנ

אני מבין מצוין. אני מדבר על הנגשה ועל חניות. אמרתי במאמר מוסגר שלגבי החניות  רמי סקליטר:

 יש עניין האם להקצות או לא, זה המרחב הציבורי.

 כשתהיה תוכנית יהיה תב"ר. שמואל בוקסר:
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 אין בעיה. דפנה קירו כהן:

שינוי תב"רים? מי בעד? מי נגד? פה אחד, תודה אוקיי. מי בעד? פתיחת תב"רים ו שמואל בוקסר:

 רבה.

, כפי שהוצג על ידי גזבר פתיחת ושינוי תב"ריםמליאת המועצה מאשרת פה אחד את החלטה: 

 .העירייה
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 , מונח על שולחן המליאה.1.2.23-פרוטוקול ועדת הנחות מיום ה - 2סעיף מס' 

, מונח על שולחן המליאה. הפרוטוקול מי 1.2.23-פרוטוקול ועדת הנחות מיום ה שמואל בוקסר:

 שמעוניין.

  1.2.23-פרוטוקול ועדת הנחות מיום המליאת המועצה רשמה לפניה את קבלת החלטה: 
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 .26.2.23-אישור פרוטוקול ועדת מתן היתרי חוץ מיום ה - 3סעיף מס' 

את הפרוטוקול הראשון. אמרתי לכם אז שיש כמה בקשות במליאה הקודמת אישרנו  דפנה קירו כהן:

שהיינו צריכים עוד לבדוק אז עשינו היום את הפרוטוקול המשלים וזה בעצם מה שאנחנו מאשרים, 

עובדים בקשה  18הגישו לנו  2023-, סך הכול ב2023אבל שאלתם ולכן אני רגע אעשה סיכום של 

 3בקשות אישרנו,  14. בשתי ישיבות חוץ. הבקשות כמו שהסברתי עכשיו נדונו עבודת למתן היתרי 

בקשות לא אישרנו בשל הסיבות הבאות: אחד זה איסור לעיסוק נוסף בחוזה בכירים שזו הייתה בקשה 

אחת. ושתי בקשות אחרות זה בקשה לעבוד בגוף המצוי בקשרים עסקיים או חוזיים או כספיים עם 

ו לאשר את זה. חלק מהמקרים אני אגיד אפילו בצער אבל אסור, ברגע שיש איזה העירייה ואסור לנ

בקשות ובקשה אחת עדיין בבחינה,  3 אלהאז . עובד עירייה לא יכול לעבוד ,שהוא ממשק מול העירייה

יש שם איזה מורכבות קצת יותר אז זה ייקח לנו קצת זמן. את כל הבקשות למעשה הקודמות אנחנו 

בקשות  2, זה בעצם 26.2.23יום פרוטוקול מבש בקשות נוספות שאני מבקשת לאשר אישרנו. השלו

לאישור, בקשה אחת שכאמור לא יכולנו לאשר היות ומדובר בחברה שעובדת ונותנת שירות גם 

 אנחנו מבקשים לאשר. -לעירייה, ושתי הבקשות האחרות מאמן כדורגל ומדביר 

 העיריות, אפילו לא הנחיות. פקודתקבוע באגב זה  שולמית מנדלמן כהן:

 שאלות? שמואל בוקסר:

כן. לגבי האיסור עיסוק נוסף לחוזה בכירים. יש איזה שהן הקלות בעניין הזה או שזה  גיל אנוקוב:

 שחור לבן?

 -ממש שחור לבן. יש רק אפשרות להתנדבות או דפנה קירו כהן:

 לא, אנחנו מדברים בשכר. גיל אנוקוב:

 אין שיקול דעת. - הצחוהרצאה. רק הרצאה. וזה  דפנה קירו כהן:

 מי בעד? מי נגד? פה אחד, תודה רבה. שמואל בוקסר:

-חוץ מיום ה עבודות פרוטוקול ועדת היתרי מליאת המועצה מאשרת פה אחד אתהחלטה: 

26.2.23. 
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 אישור דירקטור מטעם העיריה במי ציונה )הארכת כהונה( - 4סעיף מס' 

 

 ,הדירקטור האחרוןלמנות את לקח שנה  במי ציונה.יש המון קשיים במינוי דירקטורים  שמואל בוקסר:

של עמיאל  נחנו פשוט מבקשים להאריך את כהונתו, אפעיל ,דירקטור טוב עמיאל ישעיה .כהנוביץ'

 בעוד קדנציה, אז יהיה לנו הרבה יותר קל. שאלות? ישעיה
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 עו"ד גילה אסייג ממלאת את מקומו, אז הוא לא אושראני מבינה שהוא לא מאושר.   פנינה זיו:

 כי הגשנו וטרם אושר, למה זה רלוונטי? שמואל בוקסר:

 אולי תסבירו. –רלוונטי, אם ממתינים לחידוש המינוי שלו  פנינה זיו:

 מי בעד ישעיהו עמיאל? סמדר אהרוני:

אני רוצה להגיד משהו לגבי מה שאתה אומר לגבי האיש הזה. אני לא מכיר אותו, בוודאי  אליהו לוי:

שהוא אדם מכובד ומוערך, אני חושב שצריך לשים דירקטור שיש לו יכולת להגיע לאנשים שאין להם 

את היכולת לבוא להילחם ולהתווכח. אנחנו רוצים דירקטור כזה שייצג את החלשים, את האנשים שאין 

 .יכולת להשיג עורך דין להילחם על דברים מסוימים בחובות להם

 אבל יש את שאול, הוא היושב ראש.  סמדר אהרוני:

 עוד יותר גרוע. אז תשימי מישהו משלנו. מה לא מגיע להם? אליהו לוי:

 מה הוא לא משלנו? סמדר אהרוני:

 למה פרופסור ייצג אותי יותר טוב ממה שאני אייצג את עצמי? אליהו לוי:

דירקטור בחברה, לא בחברה הכלכלית של העירייה, ברגע שהוא מתמנה כחבר  שמואל בוקסר:

 היחידה שיש לו כלפי החברה שהוא דירקטור בה, זה החוק במדינת ישראל.הנאמנות דירקטוריון, 

 ודאי אני יודע. אליהו לוי:

הוא לא חבר מועצה ולא נבחר. הוא חבר דירקטוריון. בכל חברה גם בחברה הכלכלית,  שמואל בוקסר:

זה משהו אחר לחלוטין. יש עוד ואחריות היא לחברה בלבד. חברי מועצת העיר מייצגים את התושבים 

וועדה למינוי דירקטורים שהיא -אחרי שאנחנו מאשרים אותו  -דבר, הדירקטור הזה חייב לעבור 

לא. ולהם יש כללים מיוחדים שלהם. אני מעלה את זה להצבעה. מי בעד לאפשר את מאשרת או 

הארכת כהונתו של ישעיהו עמיאל כדירקטור חיצוני בתאגיד המים והביוב נס ציונה לתקופת כהונה 

נוספת בכפוף לאישור ועדת המינויים. מי בעד? מי נגד? מי נמנע? אתה נמנע? אליהו לוי נגד. פנינה 

 ים.ושחר נמנע
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 **********ת.ז. מס' המועצה מאשרת את הארכת כהונתו של ישעיהו עמיאל  מליאת: החלטה

בכפוף לאישור  ,לתקופת כהונה נוספת בע"מ" ציונה "מי כדירקטור חיצוני בתאגיד המים והביוב 

 ועדת המינויים.

 אושר ברוב קולות

רביב  גיל אנוקוב, רמי סקליטר, נאור ירושלמי, אריאל אלמוג,, שמואל בוקסר, סמדר אהרוני :בעד

 שמואל מזרחי. ,שקולניק, עמוס לוגסי-מאיה פז ורניק,

 שחר רובין, פנינה זיו, :נמנעים

 אליהו לוי :נגד
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 מכרזים , הנחות. -אישור החלפת נציג אופוזיציה בוועדות  - 5סעיף מס' 

יכולה למנות במקום נציג  חובה בועדתנציג  לה סיעה שיש, בפקודת העיריותלפי סעיף  שמואל בוקסר:

שלה נציג של סיעה אחרת. הסיעה האחרת לא יכולה למנות ממלא מקום לנציג שלה. אז קיבלנו מכתב 

החלפת ייצוג נציגי האופוזיציה בוועדות של הרשות. סיעת לב מבקשת להחליף בנושא משחר רובין, 

מקובל עלייך  -עדת ההנחות. ואליהואת חבר המועצה שחר רובין בחבר המועצה אליהו לוי כנציג בוו

 אלי?

מישהו מוציא אותי מהדלת נכנס מהקירות אני. אף אחד לא יכול עליי. שחר אני רוצה להגיד  אליהו לוי:

 לך תודה רבה.

 בגלל שוועדת הנחות היא בבוקר, ואלי מגיע לכל הישיבות מפרגן לו. שחר רובין:

מבקשים להחליף את טלי חייט בשחר רובין, ועדת זכותך לגיטימי. וועדת המכרזים  שמואל בוקסר:

 המכרזים.

 מכרזים אבל הייתה טלי חייט. סמדר אהרוני:

 אז עכשיו תתחלף עם שחר. בעד? מי נגד? פה אחד. תודה רבה. שמואל בוקסר:

ת הנחות בנציג אופוזיציה בוועדההחלפת נציג מליאת המועצה מאשרת פה אחד את החלטה: 

מסיעה אחרת, כך שבמקום שחר רובין יהיה חבר בועדת הנחות חבר המועצה אליהו לוי. כמו כן 

  .אבירז-שחר רובין יכנס במקום טלי חייט – מכרזיםועדת החלפת נציג האופוזיציה ב יםמאשר
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 עדכון

לבחירת יקיר העיר לשנת  (זה לא להצבעה זה עדכון)מקימים ועדה ציבורית, אנחנו  שמואל בוקסר:

, יש כבר ועדה ציבורית, כמובן לא בתקן כל כך 140, הוועדה תבנה על בסיס הוועדה של אירועי 140

 .רחב, יותר מצומצם, ואנחנו נוציא קריטריונים

 מבקשת רק להוסיף יקירת. גם יקירה יכולה להיות. פנינה זיו:

 בהחלט.  שמואל בוקסר:

 ת הבאים נכון?רשמנו גם ברוכו פנינה זיו:

 ברוכות וברוכים הבאים לנס ציונה. שמואל בוקסר:

 זה חלק מהשינוי. פנינה זיו:

אז אנחנו נפרסם תבחינים ואנשים ימליצו. תודה רבה על ההשתתפות הערה ועל  שמואל בוקסר:

 בצורה מכובדת ומכבדת. תודה רבה וערב טוב.  התנהלות המליאההיענות ועל ה

 

 


